

شروط وأحكام عرض أميال الفئات Tier Miles Offer Terms and Conditions



بنك دبي الإسلامي
Dubai Islamic Bank

#ReadyForTheNew

Terms & Conditions:

- 1 Tier Mile for every 4 Skywards Miles earned
- The Tier Miles summary on the Emirates Skywards member's account on emirates.com and the Emirates App may not reflect the Tier Miles earned during this Offer Period. However the Emirates Skywards member will be notified of the Tier Miles earned within 4 weeks of the eligible Skywards Miles being credited to their Emirates Skywards account via their Emirates Skywards Miles statement on the Emirates App or online at emirates.com
- The Emirates Skywards Member will be notified of the upgrade of their Tier status within 4 weeks of qualification where applicable and in accordance with the Emirates Skywards Programme Rules.
- The minimum Tier Miles which can be earned by an Emirates Skywards Member for this offer is 1 Tier Mile.
- The maximum number of Tier Miles which can be earned by an Emirates Skywards Member in connection with this offer is 50,000 Tier Miles.
- Emirates Skywards has the right to discontinue this offer at their discretion at any time, without providing any intimation.
- DIB Card Terms and Conditions apply
- Emirates Skywards Programme Rules apply. All terms and conditions applicable to Membership Tier, and Tier Benefits as set out under the Emirates Skywards Programme Rules, shall apply equally to Tier Miles, Membership Tier or Tier Benefits earned in connection with this offer.
- This offer is provided by Emirates Skywards. For any queries please contact the Emirates Skywards team.

الشروط والأحكام:

- اربح 1 ميل من أميال الفئات لكل 4 أميال سكاى واردر تكسيها.
- قد لا يعكس ملخص أميال الفئات في حساب عضو سكاى واردر طيران الإمارات على الموقع الإلكتروني emirates.com وتطبيق طيران الإمارات أميال الفئات المكتسبة خلال فترة هذا العرض. مع ذلك، سيتم إخطار عضو سكاى واردر طيران الإمارات بأميال الفئات المكتسبة في غضون 4 أسابيع من إيداع أميال سكاى واردر المؤهلة في حساب سكاى واردر طيران الإمارات من خلال كشف حساب أميال سكاى واردر طيران الإمارات على تطبيق طيران الإمارات أو عبر الإنترنت على الموقع الإلكتروني emirates.com.
- سيتم إخطار عضو سكاى واردر طيران الإمارات بترقية حالة الفئات الخاصة به في غضون 4 أسابيع من التأهل عند الاقتضاء ووفقاً لقواعد برنامج سكاى واردر طيران الإمارات.
- الحد الأدنى لأميال الفئات التي يمكن أن يكسبها عضو سكاى واردر طيران الإمارات مقابل هذا العرض هو ميل فئات واحد.
- الحد الأقصى لعدد أميال الفئات التي يمكن أن يكسبها عضو سكاى واردر طيران الإمارات فيما يتعلق بهذا العرض هو 50,000 ميل من أميال الفئات.
- يحق لبرنامج سكاى واردر طيران الإمارات إيقاف هذا العرض حسبما يراه مناسباً في أي وقت من دون الحاجة إلى تقديم أي إشعار.
- تطبق شروط وأحكام بطاقة بنك دبي الإسلامي.
- تطبق قواعد برنامج سكاى واردر طيران الإمارات. تطبق جميع الشروط والأحكام المطبقة على فئة العضوية ومزايا الفئة على النحو المبين في قواعد برنامج سكاى واردر طيران الإمارات على أميال الفئات أو فئة العضوية أو مزايا الفئة المكتسبة فيما يتعلق بهذا العرض.
- هذا العرض مقدم من قبل سكاى واردر طيران الإمارات. لأي استفسارات، يرجى الاتصال بفريق سكاى واردر طيران الإمارات.